
 

Θέμα: Συνάντηση του Δ.Σ. της Δ.Ο.Ε. με τη διοίκηση του Α.Σ.Ε.Π. – Ανάγκη 

συγκεκριμένων ρυθμίσεων 

 Σε επικοινωνύα του Δ.Σ. τησ Δ.Ο.Ε. με τη διούκηςη του Α.Σ.Ε.Π., ϋπειτα 

από το αύτημα για ςυνϊντηςη που απευθύναμε ςτισ 21/11/2019, ορύςτηκε 

ςυνϊντηςη για τη Δευτϋρα 25/11/2019. 

 Στη ςυνϊντηςη θα τεθούν όλα τα προβλόματα που ϋχουν ανακύψει με 

την ϋκδοςη των προςωρινών πινϊκων τησ Ειδικόσ Αγωγόσ. 

 Το μεγαλύτερο πρόβλημα που παρουςιϊζεται, εύναι η πιθανότητα 

αποκλειςμού των υποψηφύων που δεν κατϋβαλαν το παρϊβολο εξ αιτύασ των 

αςαφών οδηγιών και τησ βεβαιότητασ ότι η πληρωμό εύχε δρομολογηθεύ μϋςω 

Αρ. Πρωτ. 224 Αθόνα 22/11/2019 

  

Προσ 

1.Την Υπουργό Παιδεύασ 

κ. Νύκη Κεραμϋωσ 

2.Την Υφυπουργό Παιδεύασ 

κ. Σοφύα Ζαχαρϊκη  

3.Τον Υπουργό Οικονομικών 

κ. Χρόςτο Σταώκούρα 

Κοιν. 

1.  ΑΣΕΠ 

2. Συλλόγουσ Εκπαιδευτικών Π.Ε. 

 

 



τραπϋζησ αφού ϋχοντασ ςυμπληρώςει το ΙΒΑΝ, πόραν το μόνυμα ότι η αύτηςό 

τουσ όταν ενεργό και υποβλόθηκε με επιτυχύα καθώσ και αριθμό πρωτοκόλλου 

δύχωσ να λϊβουν ειδοπούηςη εκκρεμότητασ πληρωμόσ. Οι ςυνϊδελφοι αυτού 

που επιχειρούν, τώρα που αντιλόφθηκαν το πρόβλημα, να πληρώςουν το 

παρϊβολο μϋςω τραπϋζησ ό μϋςω taxis δεν το επιτυγχϊνουν γιατύ το παρϊβολο 

ϋχει ακυρωθεύ. 

 Το Δ.Σ. τησ Δ.Ο.Ε. ϋπειτα από την επικοινωνύα του με τη νομικό 

ςύμβουλο (επιςυνϊπτουμε ςχετικό ςημεύωμϊ τησ) καλεύ την πολιτικό ηγεςύα 

του Υπουργεύου Παιδεύασ και του Υπουργεύου Οικονομικών να ςυνεργαςτούν 

και να προχωρόςουν ςε ρυθμύςεισ ώςτε να δοθεύ η δυνατότητα πληρωμόσ του 

αρχικού παραβόλου (ο αριθμόσ του οπούου δηλώθηκε ςτην κατϊθεςη τησ 

αύτηςησ ςτο Α.Σ.Ε.Π.) για  να αποφευχθεύ ο αποκλειςμόσ των ςυναδϋλφων.   

 


